

目 次

民族地区社区增权对居民旅游参与意愿的影响

..... 郑浏香，罗盛锋，黄燕玲（1）

主题公园游客失望评价形成影响因素及路径建构

..... 王文强，陈秋萍（14）

基于认知地图比较的乡村文化记忆主客感知维度研究

——以云南省丽江市玉湖村为例

..... 朱妙园，华红莲，杨慧，汤恩萍（28）

基于 IPA 方法的生态旅游游客价值感知因素分析

——以吉林省长春市净月潭国家森林公园为例

..... 黄梓浩，关婧文，石丹，郭禹壮（42）

夜间旅游决策行为影响因素研究

——以在校大学生群体为例 陆依依，杨归（56）

酒店管理本科专业在地国际化发展的实证研究 乔秀梅（68）

基于 CiteSpace 的旅游教育研究进展与展望 李莹莹，张宏梅（80）

投稿须知 （封三）

TOURISM RESEARCH

Vol. 15 No. 2 Sum No. 72 Mar. 2023

CONTENTS

- The Influence of Community Empowerment on Residents' Willingness to Participate in
Tourism of Ethnic Areas ... ZHENG Liuxiang, LUO Shengfeng, HUANG Yanling (1)
- Influencing Factors and Path Construction of Tourists' Disappointment Evaluation in
Theme Parks WANG Wenqiang, CHEN Qiuping (14)
- Research on Subjective and Objective Perception Dimensions of Rural Cultural
Memory Based on Cognitive Map Comparison:
Taking Yuhu Village, Lijiang City, Yunnan Province as an Example
..... ZHU Miaoyuan, HUA Honglian, YANG Hui, TANG Enping (28)
- Analysis of Value Perception Factors of Ecotourism Tourists Based on IPA Method:
Take Jingyuetan National Forest Park in Changchun City, Jilin Province
as an Example HUANG Zihao, GUAN Jingwen, SHI Dan, GUO Yuzhuang (42)
- Study on Factors Affecting Decision-making Behavior of Nighttime Tourism:
A Case Study of College Students LU Yiyi, YANG Gui (56)
- An Empirical Study on the Internationalization at Home Development of the
Hospitality Management Major QIAO Xiumei (68)
- Research Progress and Prospect of Tourism Education Based on CiteSpace
Atlas Quantification LI Yingying, ZHANG Hongmei (80)